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1. 

 

Z Á P I S  

ze zasedání programového výboru MAS Pobeskydí, z. s., které se uskutečnilo 

21. 3. 2023 od 13:30 hod. 

V Třanovicích č. p. 1, v kanceláři MAS (zasedací místnosti) 

 

Přítomni: Ing. Jaroslav Votýpka, Mgr. Barbara Smugala (Základní škola a Mateřská škola s polským 

vyučovacím jazykem Żwirki i Wigury Těrlicko, příspěvková organizace, Petr Tesarčík (Sdružení obcí 

povodí Morávky),  

Omluven: Jana Vavrošová (MEDICA Třinec, z. ú.), Ivo Dominík (AGRO - DOMINIK spol. s  r.o.) 

Hosté: Ing. Krystyna Nováková, Mgr. Petr Piekar 

 

Program: 

1. Přivítání a stanovení zapisovatele, schválení ověřovatele zápisu, schválení programu 

2. Volba předsedy programového výboru 

3. Rekapitulace usnesení programového výboru a plnění úkolů 

4. Schválení 8. výzvy PRV vč. preferenčních kritérií 

5. Schválení programového rámce OP TAK 

6. Projednání připomínek k programovému rámci IROP a schválení programového rámce 

IROP 

7. Projednání návrhu na změnu rozpočtu na rok 2023 

a. Navýšení rozpočtu akce Festival inspirace v přírodních vědách 2023 

b. Navýšení rozpočtu na poradenství - Nová zelená úsporám Light a schválení podání 

související žádosti o dotaci na poradenství 

c. Změny v rozpočtu na činnost BESKYDY – originální produkt 

8. Převedení pořízeného drobného majetku na spolupracující organizace v projektu MAP 

Frýdek-Místek II 

9. Další a závěr zasedání 

 

1. Přivítání a stanovení zapisovatele, schválení ověřovatele zápisu, schválení 

programu 

Zasedání programového výboru zahájil Ing. Jaroslav Votýpka, předseda. Konstatoval, že jsou 

přítomni 3 členové z 5 členů programového výboru a dle stanov je zasedání usnášeníschopné. 

Zapisovatelem byl stanoven Mgr. Petr Piekar, ověřovatelem byl navržen Ing. Jaroslav Votýpka. 

Bylo konstatováno, že zasedání programového výboru se současně účastní i statutární orgán 

spolku, kterým je přítomný předseda Ing. Jaroslav Votýpka a přítomný místopředseda Petr Tesarčík 

a kteří současně také zastupují členy programového výboru. Pokud je usnesení schváleno 

programovým výborem je současně vyjádřen i souhlas statutárního orgánu (postačí pouze jeden 

člen statutárního orgánu), pokud není v zápise uvedeno jinak. 

Toto programový výbor (všichni přítomni) vzal na vědomí. Programový výbor jednomyslně schválil 

ověřovatele zápisu Ing. Jaroslav Votýpka a navržený program. 
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2. Volba předsedy programového výboru 

 

V souladu se stanovami a v návaznosti na nové složení Programového výboru (funkční období 

nově zvolené programového výboru od 29. 11. 2022), je potřeba zvolit předsedu programového 

výboru. Bylo navrženo v souladu se zvyklostmi, že předsedou programového výboru bude zvolen 

předseda spolku Ing. Jaroslav Votýpka.  

 

Programový výbor jednomyslně schválil předsedou programového výboru Ing. Jaroslava Votýpku.  

 

Pro: 3  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

3. Rekapitulace usnesení programového výboru a plnění úkolů 

Od posledního zasedání proběhla dvě rozhodnutí programového výboru mimo zasedání:  

• Rozhodnutí programového výboru mimo zasedání, které se uskutečnilo 21. 12. 2022 až 31. 

12. 2022, došlo ke schválení smlouvy o partnerství projektu SPOKO Pobeskydí s partnery 

MEDICA Třinec, z. ú., Slezská diakonie, Adámková vila – domov se zvláštním režimem z. ú. 

• Rozhodnutí programového výboru mimo zasedání, které se uskutečnilo 13. až 19. ledna 

2023, kdy došlo ke Zprávy o plnění integrované strategie k 31. 12. 2022 a pověření 

zaměstnanců MAS Pobeskydí, z. s., k provedení případných úprav této zprávy dle 

požadavků MMR. Zpráva o plnění ISg byla 30. ledna 2023 schválena MMR.  

Dlouhodobé úkoly:  

 

• zajistit předložení programových rámců IROP, OP TAK na příslušná ministerstva 

• vyhlásit 8. výzvu PRV a administrovat podpořené projekty 

• projekt SPOKO 

• připravit žádost o podporu v plánované výzvě MAP IV a dokončit aktivity MAP III.  

• pokračovat v poskytování podpory v NZÚ Light, výzva na reálně vzniklé výdaje MAS 

spojené s poradenstvím 

• změna zdroje financování chodu MAS, přechod mezi IROP 4.2 a OP TP  

 

Programový výbor bere na vědomí rekapitulace usnesení programového výboru a plnění úkolů. 

 

4. Schválení 8. výzvy PRV vč. preferenčních kritérií 

Petr Piekar představil znění 8. výzvy PRV, preferenční kritéria a dokument Způsob Výběru projektů 

na MAS, řešení střetu zájmů a zaručení transparentnosti v programovém rámci Programu rozvoje 

venkova MAS Pobeskydí. Zaměření 8. výzvy PRV bylo projednáno na poslední Valné hromadě 

spolku.  

Programový výbor jednomyslně schválil znění 8. výzvy PRV vč. preferenčních kritérií a pověřuje Petra 

Piekara k podání žádosti o schválení výzvy 8. PRV v Portálu farmáře. 

 

Pro: 3  Proti: 0  Zdržel se: 0  
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5. Schválení programového rámce OP TAK  

 

Petr Piekar představil podobu programového rámce OP TAK. Naše MAS má k dispozici alokaci 

5 570 000 Kč (dotace), stejnou částku by měli dodat žadatelé. Do 30. 4. 2023 je potřeba předložit 

programový rámec OP TAK prostřednictvím systému MS 2021+.  

 

Programový výbor pověřuje Mgr. Petra Piekara k podání programového rámce OP TAK do systému MS 

2021+. 

Pro: 3  Proti: 0  Zdržel se: 0  

 

6. Projednání připomínek k programovému rámci IROP a schválení programového 

rámce IROP 

Ing. Krystýna Nováková představila programový rámec IROP. Pro programové období 2021-2027 

bude mít MAS Pobeskydí k dispozici alokaci přibližně 95 mil. Kč (z toho do roku 2026 by měla 

vyčerpat přibližně 67 mil. Kč). V listopadu 2022 proběhl průzkum mezi obcemi zaměřený na 

připravované projekty a preferencí jednotlivých témat. 15. února se sešla pracovní skupina Obce, 

která prodiskutovala rozdělení alokace na jednotlivá témata IROP.  

Programový výbor po diskusi přijímá návrh pracovní skupiny a schvaluje výběr a rozdělení témat 

následovně: 

Tabulka 1: Rozdělení alokace v programovém rámci 

 

Témata Alokace v procentech 
Alokace v Kč na celé 

období 

Veřejná prostranství 23 % 21,85 mil. 

Doprava (bezpečnost dopravy a cyklo) 20 % 19 mil. 

Vzdělávání (ZŠ a MŠ) 15 % 14,25 mil. 

Hasiči (JPO III, V) 15 % 14,25 mil. 

Veřejná infrastruktura cestovního ruchu 15 % 14,25 mil. 

Sociální služby 7 % 6,65 mil. 

Kultura (muzea, památky, knihovny) 5 % 4,75 mil. 

 

Programový výbor schvaluje programový rámec IROP. Programový výbor pověřuje Pavla Žišku k podání 

programového rámce do systému MS 2021+ 

Pro: 3  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

7. Projednání návrhu na změnu rozpočtu na rok 2023 

Krystýna Nováková představila návrh změny rozpočtu na rok 2023.  

a. Navýšení rozpočtu akce Festival inspirace v přírodních vědách 2023 

b. Navýšení rozpočtu na poradenství - Nová zelená úsporám Light a schválení podání 

související žádosti o dotaci na poradenství 
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c. Změny v rozpočtu na činnost BESKYDY – originální produkt 

Programový výbor projednal navrhované změny rozpočtu spolku. 

 

Programový výbor schvaluje změnu rozpočtu spolku.  

Pro: 3  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

8. Převedení pořízeného drobného majetku na spolupracující organizace v projektu 

MAP Frýdek-Místek II 

Ing. Krystýna Nováková seznámila programový výbor s možnostmi převedení pořízeného 

drobného majetku na spolupracující organizace v projektu MAP Frýdek-Místek II.  

 

Programový výbor souhlasí s převedením drobného majetku na spolupracující organizace. 

Pro: 3  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

9. Další a závěr zasedání 

 

Schválení veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Frýdek-

Místek ve výši 250 tis. Kč na náklady spojené s realizaci dvou seminářů pro ředitele základních a 

mateřských škol a festivalu inspirace v přírodních vědách. 

 

Diskuse ohledně dočasné výpomoci nového zaměstnance – DPČ (Nová zelená úsporám, počty 

projektů v PRV), ušetřili jsme za mzdové výdaje – nemocenská Pavla Žišky.  

.   

Předseda přítomným poděkoval za účast a jednání ukončil. 

 

 

Zapsal: Mgr. Petr Piekar     Ověřil: Ing. Jaroslav Votýpka 

 


